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 با اسكن این کیو آرکد گزارشی درباره
رویدادورزشی»قهرمانشهر«  ببینید.

نوسازیناوگانتاکسیرانی
با40هزارخودرویبرقی

یكی از اولویت های اصلی شهرداری تهران، نوسازی 
نــاوگان حمل ونقل عمومی ازجمله تاکســی های 
فرسوده است. با توجه به تعداد خودروهای فرســوده در این دوره از شهرداری 
تهران و طی 2سال گذشــته حدود 6هزار دستگاه تاکســی فرسوده نوسازی 
شده است که بخش زیادی از آنها با اســتفاده از تسهیلات صندوق کار آفرینی 
امید صورت گرفته است. طبق قراردادی که بین شــهرداری تهران و صندوق 
کارآفرینی امید منعقد شــده، تســهیلات 150میلیون تومانی برای نوسازی 
تاکسی های سواری و200میلیون تومانی برای ون تاکسی ها با سود 8درصد و 

دوره بازپرداخت 60ماهه با دوره تنفس 3ماهه پرداخت شد.
طی سال جاری حدود 1400پرونده دریافت وام تسهیلاتی به شرکت خودروساز 
ارجاع شده است. با توجه به اینكه برخی از رانندگان مدت زیادی است در انتظار 
تحویل خودرو هستند، جلسات و پیگیری هایی داشتیم تا روند تحویل خودرو 
تسریع شود؛ بر همین اساس بخش زیادی از این خودرو ها تا قبل از پایان سال 

تحویل داده می شوند.
البته با توجه به تعداد زیاد تاکسی های فرسوده که حدود 40هزار دستگاه است، 
صرف نوسازی به این شكل پاســخگوی نیاز ناوگان تاکسیرانی نخواهد بود. با 
توجه به این موضوع، با تدبیر شــهرداری تهران حرکت به سمت برقی سازی  
ناوگان حمل ونقل عمومی آغاز شد. در همین راستا شهرداری تهران به عنوان 
یكی از پیشگامان برقی سازی  برای سال آینده تعداد قابل توجهی خودروی برقی 
شامل 25هزار سدان و 10هزار ون برقی و 2500خودروی ویژه فرودگاهی برای 
ناوگان تاکسیرانی شهر تهران وارد خواهد کرد. نحوه و مدل مشارکت رانندگان 
تاکسی در کمیته های تخصصی در حال بررسی است؛ اما قطع به یقین، بخش 
زیادی از این خودرو ها جایگزین تاکســی ها و ون تاکسی های فرسوده خواهد 
شد. امیدواریم با ورود تاکسی های برقی شاهد خارج شدن کامل ناوگان فرسوده 
تاکسیرانی باشــیم. همچنین قرار اســت 20هزار خودروی برقی هم از طرف 
دولت برای اســتفاده در حمل ونقل عمومی به شــهرداری تهران واگذار شود. 
سال آینده با ورود بیش از 40هزار خودروی برقی شاهد تحول خوبی در حوزه 
جایگزینی خودرو های فرســوده خواهیم بود. اگر به ازای هر تاکسی برقی یک 
تاکسی اسقاطی از رده خارج شود، برای ســال آینده ناوگان تاکسیرانی تهران 
کاملا نوسازی خواهد شد و در این بخش از حمل ونقل عمومی دیگر خودروی 

فرسوده نخواهیم داشت.
درخصوص شاتل تاکسی ها یا همان تاکســی های اشتراکی نیز این سرویس با 
استقبال بسیار خوبی از سوی کارمندان و دانشجویان روبه رو شده است. از آنجا 
که سرویس به اشتراک گذاشته می شــود و افرادِ هم مسیر در یک خودرو سوار 
می شوند و همچنین امكان رزرو و کنسل کردن در شاتل تاکسی ها پیش بینی 
شده است، افراد ازجمله کارمندان و دانشجویان با خیال راحت از این سرویس 
استقبال می کنند. از طرف دیگر با توجه به اینكه این خودرو ها اشتراکی است، 
هزینه های استفاده از آن نســبت به دیگر مدل ها یا تاکسی های دربستی کاملا 

مقرون به صرفه است.
 درحال حاضر شــاتل تاکســی ها در میدان ونک به عنوان طرح پایلوت فعال 
هستند. در ســاعات پیک ازجمله بعدازظهر ها میزان جابه جایی مسافران در 
میدان ونک بالاست. در حال حاضر 100دستگاه شاتل با مجموع300سرویس 
خدمات رسانی می کنند، اما تا پایان ســال تعداد خودرو های شاتل تاکسی به 
حدود 200دستگاه افزایش پیدا خواهد کرد. همچنین علاوه بر خودرو های ون 
تلاش می کنیم تا خودرو های ســواری را هم به صورت دربستی یا اشتراکی در 

سرویس شاتل وارد کنیم.

مشکلاتامنیتیدرشوش
حلشد

خیابــان صابونیان معبــری مهم و شناخته شــده در 
محدوده شوش اســت که طی 2 دهه به صنف فروش 
بلور و چینی تبدیل شده است. ازدحام جمعیت در این معبر سبب افزایش جرائمی 
چون سرقت و کیف قاپی و ... شده و از سوی دیگر مشكلات امنیتی و اخلاقی زیادی 
در این نقطه رقم خورده بود؛ بنابراین ســاماندهی این خیابان ضرورت داشــت که 
پیگیری های لازم انجام شد و پس از 90روز برگزاری جلسات متعدد و بررسی همه 
ابعاد در نهایت اجرای طرح کلید خورد و عملیاتی شد. یكی از دغدغه های شهروندان 
مربوط به دستفروشان است. متأسفانه سدمعبر صنفی، وانتی و بساط گستری وجود 
دارد. وانتی ها بیشــتر در محله جوادیه و خزانه حضور دارند و برای حل این مشكل 
نیز با پلیس راهور و نیروی انتظامی در حال رایزنی هستیم و تا 2 ماه آینده مشكل در 
این منطقه به طور کامل رفع و رجوع می شود. در بازار شوش توانستیم دستفروشان 
را ساماندهی کنیم و قطعا در نقاط دیگر هم از این تجربه موفق استفاده خواهیم کرد. 
در حال حاضر بساط گستران در بوستان میثاق که در گذشته به یک نقطه بی دفاع 
شهر تبدیل شــده بود و کارتن خواب ها و معتادان در آن رفت وآمد داشتند، مستقر 
شده اند. نظارت نیروی انتظامی در این بوستان سبب افزایش امنیت بساط گستران 
شده است و این نشان می دهد می توان از طریق هم افزایی دستگاه ها و نهادها به نتایج 

مطلوبی دست یافت.
سرانه فضای سبز در منطقه16 عدد مناسبی دارد، اما در 2محله جوادیه و علی آباد 
سرانه بسیار پایین است، در محله جوادیه زمین تملک شده است و در حال احداث 
بوستان شهری هستیم. این بوستان تا پایان سال در اختیار شهروندان قرار خواهد 
گرفت. یک بوستان شــهری نیز در محله علی آباد با متراژ 22هزار مترمربع احداث 
خواهد شد و  ماه گذشته تملک این بوستان پایان یافت. براساس برنامه ریزی قرار است 

که این بوستان تا پایان سال1403 در اختیار شهروندان قرار بگیرند.
پروژه های دیگر مانند چیت سازی ،  روغن نباتی قو و گاراژ خاکی قرار است در مسیر 
تأمین سرانه های عمومی شهروندان )فرهنگی، فضای سبز، مذهبی و ...( مورد استفاده 
قرار بگیرند. با توافقاتی که در کمیسیون ماده5 انجام شده است، 50درصد این زمین 
به سرانه شهری تبدیل می شود و مابقی در اختیار خود مجموعه روغن نباتی خواهد 
بود که برای ساخت وساز مجموعه مورد نیازشان استفاده کنند؛ به عبارت دیگر بخشی 

مسكونی و بخشی برای سرانه شهری مورد بهره برداری قرار خواهد گرفت.
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اعزامکاروانراهیاننوربهجنوبکشور
مراسم بدرقه راهیان نور با حضور محمد مهدی حسن زاده، رئیس سازمان بسیج شهرداری 
تهران در خیابان بهشت برگزار شد.  اندیمشک و پادگان دوکوهه به عنوان محور شمالی، 
پادگان شهید حبیب اللهی اهواز، به عنوان مقر اصلی ستاد راهیان نور شهرداری مشخص 

شده است. مقر محور جنوبی هم  در آبادان و اردوگاه میثاق مستقر می شود.
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آمار چشمگیر اورهال پله  برقی های مترو

بــا نزدیک شــدن بــه روزهــای پایانــی ســال، مدیریت 
شــهری همه تلاش خــود را برای روشــن نگه داشــتن 
پله برقی های مترو کرده است. در این زمینه خاموشی 
پله برقی هــا به علت خرابی بــا کاهش85درصدی به 

7ساعت در روز رسیده است.

سرویس
نظارتخط

فعالیتهایمهندسیبازطراحی
تأمینقطعات

%8۵
خاموشی پله برقی ها کاهش

به علت خرابی 

متوسط خاموشی 
ماهانه در پاییز

متوسط خاموشی 
ماهانه قبل

۴۴
ساعت

7
ساعت

2سالاخیر25سالگذشته

23
پلهبرقی

۱63
پلهبرقی

با 
در متـرومتـرودیدهشوید

تبلیغات محیطی ایستگاه های مترو
تبلیغات بدنه قطار

تبلیغات درون واگن ها
1پذیرش آگهی 8 1 9

؟؟هیمهیمددمی می ییشهرشهرضضررااعوعوررچقدچقد،،بعدبعدللساسا
بررسی مصوبات عوارض شهری شورای شهر تهرانبررسی مصوبات عوارض شهری شورای شهر تهران

83۱,۱77نفر
ثبت نام کنندگان بخش انفرادی

۱77,2۴2نفر
ثبت نام کنندگان بخش تیمی


